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Szemereyné Paraki Klaudia 

Polgármester Asszony részére 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Önkormányzatunk 2016 májusi Közgyűlésén indítványt nyújtottam be a kecskeméti postahivatalok 
infrastrukturális bővítésével kapcsolatban. Azt a választ kaptam Öntől, hogy mivel a postaszolgáltatás 
állami feladat, az állam postaszolgáltatásért felelős hivatalával fog az ügyben egyeztetni. 

A kérdésem az, hogy eleget tett-e az ígéretének és ha igen, mire jutottak? 

Sikerült-e közvetíteni a kecskeméti emberek akaratát, miszerint jóval gördülékenyebben kellene 
folynia városunkban a postaszolgáltatás igénybevételének? 

Kérem, hogy a kérdésekre adott választ a Közgyűlés következő ülésén tűzze napirendre. 

 

Kecskemét, 2016. 11.22. 

 

Radics Tivadar 

önkormányzati képviselő 

 


